
Z á p i s n i c a 23/2018 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 03.09.2018 

 

Prítomní : Ing. Miroslav Sisák,  Miroslav Jesenský, , Ing. Matúš Lukáč, RNDr.,  RNDr. Peter 

Orendáš , Jana Véberová, Bartolomej Žuk,  Ing. Pavol Sepeši, Ing. Mária Dulovičová, Mgr. 

Katarína Baltesová, ospravedlnený Jaroslav Kmeco 

 

K bodu 1: 

 

      Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce p. Ing. Miroslav Sisák.  

 

K bodu 2: 

 

         Starosta obce p. Ing. Miroslav Sisák prítomných poslancov oboznámil s programom 

zasadnutia. 

hlasovanie: za: Miroslav Jesenský, , Ing. Matúš Lukáč, RNDr.,  RNDr. Peter Orendáš , Jana 

Véberová, Bartolomej Žuk,  Ing. Pavol Sepeši, Ing. Mária Dulovičová, Mgr. Katarína Baltesová 

 

K bodu 3: 

 

      Za zapisovateľku zápisnice bola určená p. Iveta Lacková. 

hlasovanie: za: Miroslav Jesenský, , Ing. Matúš Lukáč, RNDr.,  RNDr. Peter Orendáš , Jana 

Véberová, Bartolomej Žuk,  Ing. Pavol Sepeši, Ing. Mária Dulovičová, Mgr. Katarína Baltesová 

 

K bodu 4: 

 

      Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí   Miroslav Jesenský, Ing. Matúš Lukáč 

hlasovanie: za: Miroslav Jesenský, , Ing. Matúš Lukáč, RNDr.,  RNDr. Peter Orendáš , Jana 

Véberová, Bartolomej Žuk,  Ing. Pavol Sepeši, Ing. Mária Dulovičová, Mgr. Katarína Baltesová 

 

 

 



K bodu 5: 

 

      Za členov mandátovej a volebnej komisie boli navrhnutí p. Jana Véberová, Mgr. Katarína 

Baltesová 

hlasovanie: za: Miroslav Jesenský, , Ing. Matúš Lukáč, RNDr.,  RNDr. Peter Orendáš , Jana 

Véberová, Bartolomej Žuk,  Ing. Pavol Sepeši, Ing. Mária Dulovičová, Mgr. Katarína Baltesová 

 

K bodu 7: 

 

      Ing. Matúš Lukáč informoval prítomných o priebehu výberového konania na prenájom 

nebytových priestorov – cukrárne. V stanovenom termíne predložil cenovú ponuku a splnil 

podmienky súťaže iba jeden záujemca – Bálint František, Družstevná 202, Nižná Myšľa. 

Poslanci OZ schválili prenajatie nebytových priestorov – cukrárne p. Františkovi Bálintovi, 

Družstevná 202, Nižná Myšľa na dobu 5 rokov. 

hlasovanie: za: Miroslav Jesenský, , Ing. Matúš Lukáč, RNDr.,  RNDr. Peter Orendáš , Jana 

Véberová, Bartolomej Žuk,  Ing. Pavol Sepeši, Ing. Mária Dulovičová, Mgr. Katarína Baltesová 
 

K bodu 8: 

 

      Poslanci vzali na vedomie správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti č. 4/2018. 

 

K bodu 9: 

 

      Po prerokovaní žiadosti p. Slovenskej Lucie o finančnú pomoc určenú na operáciu jej dcéry 

Alžbety v zahraničí poslanci schválili poskytnutie finančnej pomoci vo výške 300,- €. 

hlasovanie: za: Miroslav Jesenský, , Ing. Matúš Lukáč, RNDr.,  RNDr. Peter Orendáš , Jana 

Véberová, Bartolomej Žuk,  Ing. Pavol Sepeši, Ing. Mária Dulovičová, Mgr. Katarína Baltesová 
 

K bodu 10: 

 

      Poslanci prerokovali a schválili žiadosť p. Rudolfa Belasa o preloženie oplotenia na 

futbalovom ihrisku z dôvodu zjednodušenia vjazdu na jeho súkromný pozemok. P. Belas na 

preloženie oplotenia získal súhlas Urbárskej spoločnosti a zrealizuje ho na vlastné náklady. 

hlasovanie: za: Miroslav Jesenský, , Ing. Matúš Lukáč, RNDr.,  RNDr. Peter Orendáš , Jana 

Véberová, Bartolomej Žuk,  Ing. Pavol Sepeši, Ing. Mária Dulovičová, Mgr. Katarína Baltesová 
 

K bodu 11: 

 

Poslanci schválili rozpočtové opatrenie č. 3/2018. 

hlasovanie: za: Miroslav Jesenský, , Ing. Matúš Lukáč, RNDr.,  RNDr. Peter Orendáš , Jana 

Véberová, Bartolomej Žuk,  Ing. Pavol Sepeši, Ing. Mária Dulovičová, Mgr. Katarína Baltesová 
 

K bodu 12: 

 

      Starosta obce odprezentoval prítomným súhrn zrealizovaných projektov a aktivít za celé 

funkčné obdobie 2014 – 2018. 

 

K bodu 14: 

 

- P. Viera Dorová žiadala opraviť schody ku hlavnému krížu na cintoríne, nakoľko sú 

v zlom technickom stave. 



- P. Zajacová žiadala orezať prerastené stromy na cintoríne. Starosta obce odpovedal, že 

stromy na cintoríne sa orezávajú podľa potreby vždy na jeseň v období vegetačného 

pokoja. 

- Obyvatelia ulice Pri Hornáde sa sťažovali n rýchlu jazdu motorových vozidiel okolo 

novovybudovaného detského ihriska. Starosta obce odpovedal, že bola zaslaná žiadosť 

na osadenie retardéra na Širokej ulici, ktorú dopravný inšpektorát neschválil, nakoľko 

na to nevidel dôvod. Žiadosť bude zaslaná opätovne, s poukázaním na skutočnosť, že 

v uvedenej lokalite sa nachádza nové detské ihrisko. 

- P. Koverová žiadala zverejňovať na webovej stránke obce podrobnejší rozpočet  

- P. Koverova žiadala vysvetliť nezrovnalosti, ktoré zistila pri realizácii rigolu na ulici 

Pri Hornáde 

- P. Koverová vyjadrila nespokojnosť s vyriešením sťažnosti, ktorú zaslala jej dcéra 

a neodstránením betónových zábran na parc. č. 880/27 evidovanej na LV652, ktorej 

majiteľom je Obec Nižná Myšľa  

- P. Janíčková žiadala osadenie spomaľovacieho retardéra na športovej ulici, ktorý by 

zabránil rýchlej jazde motorových vozidiel po tejto ulici spôsobujúcej zvýšenú prašnosť 

v tejto lokalite. 

- P. Janíčková sa sťažovala na hlučnosť hostí v nočných hodinách navštevujúcich bar na 

športovom ihrisku. Starosta obce odpovedal, že sa prehodnotia otváracie hodiny baru 

počas pracovných dní. 

- P. Bujdoš o požadoval vysvetlenie navýšenia výdavkov na mzdy pre zamestnancov 

obce Nižná Myšľa za roky 2014-2018, ktoré porovnával s obcou Ždaňa 

- Starosta obce informoval o prebiehajúcich a ukončených súdnych sporoch obce.  

- Starosta obce navrhol na základe právoplatného rozsudku Krajského súdu sp. zn. 

15C/164/2008 schváliť odúčtovanie záväzku v hodnote 10.377,11 € - súdny spor s PD 

Mier a Obec Nižná Myšľa  

Poslanci schválili odúčtovanie záväzku v hodnote 10.377,11 € - súdny spor s PD Mier 

Nižná Myšľa sp. zn. 15C/164/2008  

hlasovanie: za: Miroslav Jesenský, , Ing. Matúš Lukáč, RNDr.,  RNDr. Peter Orendáš , 

Jana Véberová, Bartolomej Žuk,  Ing. Pavol Sepeši, Ing. Mária Dulovičová, Mgr. Katarína 

Baltesová 

- Starosta obce Ing. Miroslav Sisák poďakoval poslancom, zamestnancom obce, VPP 

pracovníkom, OZ Dúhová stonožka, členom speváckej skupiny Nižnomyšľanka, 

členom klubu dôchodcov. Dobrovoľným hasičom, Poľovníckemu združeniu a všetkým 

ostatným občanom, ktorí prispeli svojou pomocou pri organizovaní spoločensko-

kultúrnych a športových akcií v obci za roky 2014 -2018. 

 

K bodu 15: 

Členka   návrhovej  komisie poslankyňa Jana Véberová prečítala uznesenie  OZ.   

Overovatelia: 

 

Miroslav Jesenský, v. r.  

Ing. Matúš Lukáč, v.  r.                          

          

 

     Ing. Miroslav Sisák, v. r.   

               starosta obce 
 


